



Status Resolution Support Services (SRSS) 福利— 收入报告

如果你或你的伴侣开始工作，你需要**立刻**告知我们。这是因为你和你伴侣的工作收入将影响你们的SRSS福利。

我们需要了解你每两周的收入，以保证发放给你的福利金金额正确。如果你多领了SRSS福利，你必须返还多领的部分。

我需要报告什么？

就业收入：

- 包括薪金、工资和/或佣金，以及病假工资，护理假或带薪假日工资在内的总收入。

其他来源的收入：

- 定期得到的馈赠或津贴
- 遗产收入
- 疾病或意外伤害保险。

我们需要了解什么？

在报告你和你的伴侣收入时，我们需要了解：

- 收入总额——单个报告周期（14天）内税前收入总金额
- 雇主信息——包括企业名称、地址、电话号码，以及Australian Business Number (ABN)（如果你知道）。雇主的ABN可在你的工资单上找到，或者你也可向雇主询问
- 你开始工作的日期。

即使你还没有从雇主处收到工资，你也必须报告你和你的伴侣在整个14天的报告周期内的收入，包括第一天和最后一天。请记住，不是每个人都在同一天报告，所以有些客户可能与你有的报告周期不同。

我应何时报告？

在你和/或你的伴侣找到工作、停止工作或收入发生变化时，你必须**立刻**报告我们。

一旦你开始工作，你需要在每两周一次的SRSS福利发放日前一天报告你的收入。

如何进行收入报告？

电话报告：

- SRSS福利发放日前一天，拨打 **131 202**，在**要求选择语言**时，说“SRSS”。拨打此号码，你可以用你自己的语言与专员沟通。

前往服务中心：

- SRSS福利发放日前一天，你可以前往服务中心咨询服务专员，填写并提交Income Reporting Statement表。许多服务中心都配有口译员或双语员工，或者可以安排电话口译服务。

如果我是自雇者，该怎么办？

- 你将需要填写并交回Business Details表 (MOD F)。
- 你需要提供一份三个月的损益预估，这可以从会计师处获得或通过填写Profit and Loss Statement表(SU580)完成。
- 我们会评估你的损益，计算你平均每两周的利润。
- 直到你拥有一张可显示整个财政年度交易情况的所得税申报表之前，我们会每三个月对你的损益进行评估。

谁可以替你进行收入报告？

- 你本人或你的伴侣。
- 你也可以请诸如服务提供商等其他人士代表你与我们联络。

请记住你有责任每两周准确报告你的收入，以避免超额领取福利。

了解更多信息

- 访问 humanservices.gov.au/srss 了解更多英文版信息
- 访问 humanservices.gov.au/yourlanguage 阅读、听取或观看视频，以你自己的语言了解更多信息
- 致电 **131 202**，使用你自己的语言咨询 Centrelink 福利与服务
- 拨打 **131 450** 致电 Translating and Interpreting Service (TIS National)，使用你自己的语言咨询 Medicare 和 Child Support 福利与服务的信息。
- 前往服务中心

注意：在澳大利亚境内用家庭电话拨打‘13’开头的号码均按照本地通话费率收费。不同电话服务供应商收取的费率可能不同，并且使用手机拨打可能产生更高的费用。

免责声明

以上信息以 2016 年 6 月情况为准。在该日期之后使用本出版物，请与我们联系确认详细信息是否为最新。



Status Resolution Support Services (SRSS) payment—Reporting your income

If you or your partner have started working you will need to let us know **immediately**. This is because what you and your partner earn affects your SRSS payments.

We need to know what you have earned each fortnight, so you are paid the right amount. If you are overpaid an SRSS payment, you will have to pay the money back.

What do I need to report?

Income from employment:

- gross income from salary, wages and/or commission, including sick pay, carer's leave or holiday pay.

Income from other sources:

- gifts or allowances of a regular nature
- income from a deceased estate
- sickness or accident insurance.

What do we need to know?

When reporting yours and your partner's income, we need to know:

- the gross income amount—the amount earned before tax during your reporting period (14 days)
- your employer's details—including their business name, address, phone number and Australian Business Number (ABN) if known. You will find your employer's ABN on your payslip, or you can ask your employer
- the date you started work.

You must report yours and your partner's income for the entire 14 days of your reporting period, including the first and last days, even if you haven't yet been paid by your employer. Remember, not everyone reports on the same day, so some customers may have a different reporting period to you.

When do I report?

You must tell us **immediately** if you and/or your partner get a job, stop working or your income changes.

Once you start work you need to report your income the day **BEFORE** your SRSS pay day every two weeks.

How do I report my income?

By phone:

- on the day **BEFORE** your SRSS payday, call **131 202** and say "SRSS" **when asked for your language**. You can speak to someone in your language by calling this number.

In person:

- on the day BEFORE your SRSS payday you can complete and lodge an Income Reporting Statement form by visiting a service centre to speak with a Service Officer. Many service centres have interpreters or bilingual staff, or a telephone interpreter can be arranged.

What if I am self-employed?

- You will be given a Business Details form (MOD F) to complete and return.
- You need to provide a three month estimate of Profit and Loss, either from an accountant or by completing a Profit and Loss Statement form (SU580).
- We will assess your profit and loss and establish your average fortnightly profit.
- We will assess your profit and loss every three months until you have an income tax return that represents the full financial year of trading.

Who can report your income?

- You, or your partner.
- You may have another person such as your Service Provider contact us on your behalf.

Remember it is your responsibility to report your earnings correctly every fortnight in order to avoid an overpayment.

For more information

- go to humanservices.gov.au/srss for more information in English
- go to humanservices.gov.au/yourlanguage where you can read, listen to or watch videos with information in your language
- call **131 202** to speak with us in your language about Centrelink payments and services
- call the Translating and Interpreting Service (TIS National) on **131 450** to speak with us in your language about Medicare and Child Support payments and services
- visit a service centre

Note: call costs from your home phone to a '13' number from anywhere in Australia are the cost of a local call. Charges may vary depending on the telephone service provider, and mobiles may incur a higher charge.

Disclaimer

This information is accurate as at June 2016. If you use this publication after that date, please check with us that the details are current.